

Title (en)

A METHOD FOR PRODUCING A MODEL FOR CUTTING OUT ARTICLES OF CLOTHING.

Title (de)

VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG EINES SCHNITTMUSTERS FÜR KLEIDUNGSARTIKEL.

Title (fr)

METHODE DE PRODUCTION D'UN PATRON POUR COUPER DES ARTICLES VESTIMENTAIRES.

Publication

EP 0016055 A1 19801001 (EN)

Application

EP 79900695 A 19800129

Priority

SE 7806983 A 19780619

Abstract (en)

[origin: WO8000053A1] Method for producing a model for cutting out articles of clothing said model comprising a sheet (22) showing the cutting-out pattern (15) in reduced size. By means of graded full-scale pattern pieces (10-14) points (17"-21") are marked on the sheet (22) for determining polar coordinates (17-20) from a reference point (16) and measures (C) are calculated which are to be marked along the different coordinates (17-20) from the respective points for reproducing the pattern pieces (10-14) in full-scale for different sizes of the article of clothing.

Abstract (fr)

Methode de production d'un patron pour couper des articles vestimentaires, ledit patron comprenant une feuille (22) representant le modele de coupe (15) en dimensions reduites. Au moyen de pieces modeles a echelle reelle graduee (10-14) des points (17"-21") sont marques sur la feuille (22) pour determiner les coordonnees polaires (17-20) a partir d'un point de reference (16) et des mesures (C) sont calculees pour etre marquées le long des differentes coordonnees (17-20) a partir des points respectifs pour reproduire les pieces modeles (17-14) en grandeur reelle pour differentes tailles de l'article vestimentaire.

IPC 1-7

A41H 3/00; D03C 19/00

IPC 8 full level

A41H 3/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A41H 3/00 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LU

DOCDB simple family (publication)

NL 7904753 A 19791221; AU 4818379 A 19800103; BE 877038 A 19791015; DK 249979 A 19791220; EP 0016055 A1 19801001;
FI 791923 A 19791220; JP S55500655 A 19800918; NO 792003 L 19791220; SE 411997 B 19800218; SE 7806983 L 19791220;
WO 8000053 A1 19800124

DOCDB simple family (application)

NL 7904753 A 19790619; AU 4818379 A 19790619; BE 2057876 A 19790618; DK 249979 A 19790615; EP 79900695 A 19800129;
FI 791923 A 19790615; JP 50097879 A 19790618; NO 792003 A 19790615; SE 7806983 A 19780619; SE 7900139 W 19790618